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FOR DISCUSSION

A FEW IDEAS FOR COLLABORATIVE RESEARCH

HAINAN UNIVERSITY AND THE UNIVERSITY OF UTAH

海南大学与犹他大学关于合作研究的几点思考（讨论稿）
1. HAINAN PROVINCE DEVELOPMENT INSTITUTE FOR RESEARCH AND SERVICE: A joint endeavor of Hainan University, the University of Utah through its Institute of Public and International Affairs (IPIA), and Hainan Province to help plan, lead, and assess integrated development in Hainan Province.

海南省研究和服务发展所：由海南省、海南大学，和犹他大学公共和国际事务（IPIA）研究院的共同设想的以帮助规划，领导，并评估海南省的综合发展的机构。
· The economic development of Hainan Province needs to be done interactive, for example with urban planning,  transportation system infrastructure, education system, health care system, social security, and governance improvement.
海南省经济发展需要综合考虑 ，如城市规划，交通系统基础设施，教育系统，卫生保健系统如社会保障和改善治理等。
· We propose the creation of an institute to serve the needs of Hainan Province with research and training as its core skills. 

我们建议设立一个以研究和培训为主要手段的机构来服务海南省的需求。
Lead persons at the University of Utah: Professor Yehua Dennis Wei, Department of Geography and Senior Fellow in IPIA, an economic geographer with extensive experience working in China; Stephen Reynolds, Department of Economics and IPIA with expensive experience working in Southeast Asia; Steven Ott, Department of Political Science/Public Administration and IPIA.

Any of the following project ideas could be done well through a Hainan Institute for Research and Service, but they also could be done individually without an Institute.

 以下任何项目均可由海南省研究和服务发展所完成，也可独立由其他个体完成。
2.  ECONOMIC AND RELGIONAL DEVELOPMENT STRATEGIES AND POLICIES.
Economic development is a central function of the provincial and local governments of Hainan. We propose to study development strategies and policies to get better prepared for future development. For example

经济和区域发展战略和政策：经济发展是海南省和地方政府的中心职能，我们建议研究发
展战略和政策，以为未来更好的发展做好准备，例如：

· Economic development strategies and FDI policies: What policies Hainan should adopt to upgrade its industries and develop the high-tech industries? How should the government advance the service sector, especially business services? What policies should be implemented to improve the use of foreign capital?

经济发展战略和外国直接投资政策：海南怎样的政策应采取的产业升级，发展高新技术产业？政府如何推动服务部门，特别是商业服务？什么政策应实施以提高利用外资？
· Regional/territorial planning and spatial development strategies: Where should new developments be allocated? How resources, including land resources, should be used more effectively to promote economic development?
区域/国土规划和空间发展战略：新的发展在什么位置？如何利用资源，包括土地资源，来更有效地促进经济发展？
Lead person at the University of Utah: Professor Yehua Dennis Wei, Department of Geography and IPIA, an economic geographer with extensive experience working in China.
3. URBANIZATION AND URBAN DEVELOPMENT STRATEGIES AND POLICIES. 

Hainan, like many other provinces in China, is undergoing a rapid process of urbanization. Its small territorial area and increasing floating population make its urbanization and urban development even more important than other provinces of China. A number of related issues need to be studied, such as: 

海南像许多中国其他省份，城市化进程迅速发展。土地面积小，暴增的人口增长使海南的城市化和城市发展问题比中国其他省份的更重要。一些相关的问题需要研究，例如：
· Urbanization process and migration studies: What are the patterns and underlying mechanisms of urbanization? Where future population growth will be accommodated? What policies should be implemented to improve the service to migrants? 

城市化进程和迁移研究：什么是城市化的模式和潜在机制？未来的人口增长将在哪里安置？什么政策应实施以提高对流动人口的服务？
· Urban sprawl, housing and land use: To what extent have cities in Hainan grown in terms of economy, population, and land use? What is the rational structure of land use allocation? How to provide adequate housing to urban residents and migrants? How to reduce the negative effects of migration and urbanization on the life of the people?

城市扩张，住房和土地使用：海南在城市经济，人口和土地用途上发展到何种程度？什么是土地利用结构合理的分配？如何提供适当的住房给城镇居民和移民？如何减少移民和城市化对人民生活的负面影响？
Lead person at the University of Utah: Professor Yehua Dennis Wei, Department of Geography and IPIA, an economic geographer with extensive experience working in China.

4. GOVERNANCE AND REFORM, including the role of government (“small government, big society”), policies to make government efficient and transparent, rational policy making process, the roles of NGOs, and social participation in planning and decision making process.
管理和改革：包括政府职能（小政府，大社会），市政府高效和透明的政策，合理的政策制定过程，非政府组织地位，社会参与计划和决策的过程。
Lead persons at the University of Utah: Professor Yehua Dennis Wei, Department of Geography and IPIA, an economic geographer with extensive experience working in China; Professor Steven Ott, Department of Political Science/Public Administration and IPIA with extensive experience with NGOs.

5. MACROECONOMIC MODELING AND SOCIAL ACCOUNTING FOR HAINAN PROVINCE. Model economic relations among institutions, households, and firms to assess changes in the economic structure in Hainan and in its relation to China and the world over time in response to economic policy changes.

宏观经济建模和社会核算。各机构、家庭和公司间的经济关系模式在海南经济结构的变化评估，及随着时间发展和经济政策的变化与中国和世界的关系。

”Identify sectors with the best probability of successful economic development.

Lead persons at the University of Utah: Professors Codrina Rada and Rudiger von Arnimi, Department of Economics and IPIA.

6. MENTAL AND PHYSICAL HEALTH OUTCOMES, BEHAVIORS, AND HEALTHCARE IN HAINAN. Compare rural-to-urban migrants and urban residents in the Province. 

精神和身体健康的结果、行为和卫生保健领域。比较农村向城市的移民和城镇居民。
· A survey to assess the availability of healthcare, healthy behaviors, and health outcomes was successfully completed in Shanghai. It will provide information to from implementation experience and preliminary baseline comparitive data.

一项以评估提供医疗保健、健康行为和健康结果的调查已顺利在上海完成。这将为我们提供从执行经验和初步基准的比较数据等信息。
Lead person at the University of Utah: Professor Ming Wen, Department of Sociology and IPIA, a population-health sociologist with extensive experience working in China.

7. THE EFFECTS OF AN AGING POPULATION ON FAMILIES, THE ECONOMY, AND THE WORKFORCE IN HAINAN. 
人口老龄化对家庭，经济，海南省人口的影响。
Lead person at the University of Utah: Professor Zachary Zimmer, Department of Sociology and Senior Fellow in the Institute of Public and International Affairs, a demographer/sociologist with extensive experience working in China and Cambodia.

8. PREPAREDNESS IN HAINAN COMMUNITIES FOR EMERGING INFECTIOUS DISEASES, especially involving animals living close to humans, healthcare systems, and local businesses.

急性传染性疾病的防范准备：特别关注与动物紧密靠近的社区，卫生保健系统，和地方企业。
· SARS and avian influenza are examples. There are so many animals that cause diseases that live in close proximity to humans. Community-level planning and actions are needed.

SARS和禽流感的例子。在靠近人类生存的区域有许多由动物造成的疾病。社区一级的规划和行动是必要的。
Lead person at the University of Utah: Professor Joan Kaufman, Department of Political Science and Senior Fellow in the Institute of Public and International Affairs, a public health policy scholar with extensive experience working in China.

9. HOUSING MIGRANTS IN TRANSITIONAL URBAN CHINA: ECONOMIC AND RESIDENTIAL ADAPTATION IN HAINAN. Rural-urban migration has been a powerful force in alleviating rural poverty and spreading economic prosperity in China. Migrants are agents of socioeconomic changes and powerful drivers of China's economic growth and rapid urbanization.  They also have traditionally been treated as second class citizens in urban China. A number of barriers have hindered their economic progress and residential adaptation to urban China. How rural migrants are integrated into urban China in general and into urban Hainan in particular will have long-lasting impacts on economic prosperity and social stability. 

变迁时期的中国城市化永久移民：经济和居住适应性。农村向城市的流动人口已成为减轻农村贫困和发展中国经济的强大力量。农村移民是社会经济变化和中国经济的增长和城市化快速发展的重要驱动力。他们也曾经被视为中国城市的二等公民。有许多障碍阻碍了他们的经济发展和对城市的适应。农村移民如何融入到城市将对经济繁荣和社会稳定有着深远影响。
· Migration has a special meaning to the province of Hainan where an increasing number of seasonal migrants come to the island to enjoy warm weather in winter. These "leisure" migrants have brought economic prosperities and employment opportunities to the island. However, they have also fundamentally changed the housing and labor markets in Hainan. Evidently, property investment has substantially elevated property values in urban Hainan and significantly increased the cost of living among both rural migrants and urban residents. Therefore, how to effectively accommodate this unique group of leisure migrants is of important policy concerns. 
城市移民对海南有特殊意义，越来越多的季节性移民来到岛上享受冬季温暖的天气。这些“休闲”的移民带来了经济繁荣和就业机会。不过，他们也从根本上改变了海南省住房和劳动力市场。显然，房地产投资大幅提升了海南物业价值，并大大增加了农村移民之间和城镇居民生活费用。因此，如何有效地为这种独特的休闲式移民群体提供服务具有重要的政策研究意义。
· Migrants in Hainan are unique and diverse in their socioeconomic status, migration origins, and purpose of migration. Therefore it deserves careful study from both policy and academic perspectives.
海南移民是独一无二的，在社会经济地位，来源和迁移目的都有着不同。因此，值得从政策和学术的角度认真研究。
· This research will look at the composition of migrants and the major socioeconomic differences between major migrant groups. The second step is to study the extent to which institutional and cultural barriers, such as Hukou and ethnic minority status limit the ability of rural migrants in their transition from living in collective households to forming independent family households. The third step will track specific birth and migrant cohorts over the ten year period from 2000 to 2010 and measure migrant's socioeconomic progress in urban areas with a particular focus on poverty, employment, and homeownership attainment. In the end, the study will specifically examine specific factors that have made some rural migrants more successful than others in adapting to urban Hainan. 
这项研究将着眼于移民的组成以及主要移民群体之间的重大社会经济差异。第二步是研究何种程度上的体制和文化障碍，如户籍和少数民族的地位限制了农村移民从家庭生活到形成独立家庭的过渡能力。第三步是跟踪，从2000年到2010年十年期间具体的诞生和2010年移民同党和衡量移民在城市地区社会经济进步，对贫困，尤其侧重就业、住房和实现。最后，这项研究将专题探讨已经取得了一些比较成功比其他人更适应城市海南农村移民的具体因素。
· We will compare rural migrants with urban residents and labor migrants with "leisure" migrants. We expect to see that the city of Haikou is more accommodating to rural migrants and that there are relatively small differences between urban residents and rural migrants. We also expect to see that the differences have substantially expanded during the ten year period. There may still be many barriers facing rural migrants in their adaptation to the cities. While economic reform has greatly expanded the opportunities for urban residents, the emerging market has made the society more stratified and rural migrants more vulnerable to become an urban “underclass” in the future.
我们将与城市居民比较，并以“休闲”移民劳动力移民的农村移民。我们期望看到，海口市是比较适合农村移民生活的城市，城镇居民和农村移民的差异相对小。我们也期望看到的分歧大大在十年内扩大。有可能仍然存在着农村移民适应生活城市的许多障碍。尽管经济改革已大大扩大了城镇居民的机会，但新兴市场使得社会产生了更多的社会分层，农村移民将来可能会因成为城市“下层社会”而更容易受到受害。
Lead person at the University of Utah: Professor Zhou Yu, Department of Family and Consumer Studies, and IPIA, a sociologist with extensive experience working in China.
10. GOVERNMENTS AND NGOs WORKING TOGETHER FOR EFFECTIVE PREVENTION OF HIV IN HAINAN COMMUNITIES. Reproductive health and decision making among HIV-positive men and women.

各级政府和非政府组织共同为海南艾滋病毒有效预防做工作。生殖健康和为艾滋病毒抗体检测阳性的男性和女性提出意见。
· Work with local government leadership including district CDEC, city CPPCC, and NPC representatives from Culture, Education, and Health Committee.

与当地政府的领导，包括区CDEC、政协、以及文化，教育及健康委员会的人大代表共同工作。
· Other projects involving prevention of HIV are also possible, and could be discussed.

其他涉及预防艾滋病毒的项目也是可能的，并可以讨论。
Lead person at the University of Utah: Professor Joan Kaufman, Department of Political Science and Senior Fellow in the Institute of Public and International Affairs, a public health policy scholar with extensive experience working in China.

11. OTHER POSSIBILITIES, BUT NOT PREPARED FOR DISCUSSION TODAY

没有准备今天讨论的其他可能性话题：
a. Neurobiology. Professor Tom Parks, Vice President for Research

神经生物学： 

b. Recreation and Tourism. (Our lead person with extensive experience in China has been in China this fall. I have not been able to work with her.)

休闲和旅游。 （该学科经验丰富的负责人已于今年秋天在华，我还没有能够与她商谈此事）
c. Engineering. (All major fields of engineering including computer science.) Professor Richard Brown, Dean, College of Engineering.

工程： （工程包括计算机科学的所有主要领域。）布朗教授，院长、工程学院。
d. Education. (Possibly. Not certain.)
教育
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